C.V for Dr.Khaleel Ibrahim Mahmood AL-SUWAYFEE

Full name: Khaleel Ibrahim Mahmood

Surname: AI-SUWAFEE

Date of birth: 1-10-1974

Social status: Married and have 3 children.

E-Mails

khaleel.mahmood@uoninevah.edu.ig

Khalilalhadidy@yahoo.com

khalilalhadidy@gmail.com

Degrees:

- 1-M.B.Ch.B (Medical Diploma) Mosul university-Iraq-1999
- 2-F.I.B.M.S (Fellowship of Iraqi Board for Medical Specializations in pediatrics) -2006 which is equal to PhD- Baghdad –Iraq
- 3- Post doctoral fellowship in pediatric cardiology Gaziantep University -Turkey 2013

Experience and occupations:

- 1-Worked as rotator doctor in Mosul hospitals in Iraq during the period1999-2001 in most of the medical and surgical fields.
- 2-Worked as senior resident (permanent) doctor and as student for post graduate study in pediatrics during the course of the study to get the F.I.B.M.S in pediatrics in
- Al-Khansaa maternity and child hospital in Mosul in Iraq, which is the centre for such study, for 4 years from 2002-2006.
- 3-Lecturer of pediatrics in Mosul and Ninawa University medical faculties since 2006.
- 4. Assistant Prof of pediatrics in Ninavah University medical faculty since 2020.
- 5-Practitioner senior doctor in pediatric cardiology and pediatric echocardiography since 2009.
- 6-Conducted 1 year post-doctoral fellowship in pediatric cardiology in Gaziantep University in Turkey 2012-2013.
- 7- Attended one week course about training of teachers and pediatric life support in Amman –Jorden under the care of the Royal College of physicians –UK
- 8- Worked as pediatric cardiologist in Mosul cardiac center in Iraq 2013-2014
- 9- Worked as pediatric cardiologist in Alkhansaa hospital in Mosul/Iraq since 2017
- 10- Attended a two months course of advanced training in pediatric cardiology in Chukyo hospital at Japan 1/9/2018-31/10/2018.



Scientific Researches and published articles:

- 1-A research under the title (hypocalcaemia in asphyxiated neonates and its presentation) submitted to the I.B.M.S to get the pediatric fellowship 2005.
- 2-: Non CNS malignancies in Mosul children. Article published by Anal of Mosul medical college 2010.
- 3-Transjugular closure of two hole ASD II in a child with inferior vena cava thrombosis. A case report published by the Annals of Pediatric Cardiology 2013
- 4- The strategy of paracetamol (acetaminophen) use in closing patent ductus arteriosus in premature neonates. Article published by Baghdad medical journal 2016.
- 5- Coauthor in writing a book named Physiology practicals 2015.
- 6-Aotric root dilatation among unoperated children with Fallot tetralogy: a clinical and echocardiographic study. Article published by Baghdad medical journal 2016.
- 7. Lown Ganong Levine syndrome in a 4 years old girl with abnormal tricuspid valve, tricuspid valve regurgitation and right sided heart dilatation. Published by the Journal of neonatology and pediatric medicine. September 2018.
- 8. Congenital heart diseases and pulmonary hypertension among Down syndrome pediatric patients. Ann Coll Med Mosul 2020.
- 9. Pediatric Pulmonary Hypertension Secondary to Congenital Heart diseases in Nineveh province. P J M H S Vol. 14, NO. 1, JAN MAR 2020.
- 10. Comparison of Transcatheter Atrial Septal Defect Closure Between Children Weighing Less Than 15 kg and Children Weighing 15 to 20 kg. Iranian heart Journal 22 (3), 33-34.

السيرة الذاتية للدكتور خليل إبراهيم محمود

السم الثلاثي واللقب: خليل إبر اهيم محمود السويفي

تاريخ الولادة: ١-١٠١،٩٧٤

الحالة الزوجية:متزوج

عدد الأطفال:٣

البريد الالكتروني:

khaleel.mahmood@uoninevah.edu.iq

Khalilalhadidy@yahoo.com

khalilalhadidy@gmail.com

الشهادات:

١-بكاريوس طب وجراحة عامة -١٩٩٩

٢- زميل المجلس العراقي للاختصاصات الطبية (اختصاص طب أطفال) والحصول على لقب مدرس في ١٥- ٢٠٠٦

٣- الحصول على شهادة زمالة مابعد الدكتوراه في الامراض القلبية للاطفال من جامعة غازي عنتاب في تركيا

7.17-7-7.

التدرج المهني:

تاريخ أول تعيين في دائرة صحة نينوي كطبيب مقيم دوري في ٣٠-٩-٩١٩٩

نقلت خدماتي إلى كلية طب الموصل ٢٠٠١-٢٠٠١ بعنوان طبيب ثم الحصول على لقب مدرس في ١٥-١٠٠١ . نقل خدماتي إلى كلية طب نينوي في ٣٠-٩-٢٠١٠

الخبرة:

-العمل كطبيب مقيم دوري في مستشفيات مدينة الموصل لمدة سنتين

-العمل كطبيب مقيم أقدم أطفال في المركز العراقي لطب الأطفال في مستشفى الخنساء في الموصل (٤سنوات)

-العمل كطبيب اختصاص أطفال في مستشفى السلام في الموصل منذ عام ٢٠٠٦

-العمل كطبيب ممارس في الامراض القلبية للاطفال في مستشفى السلام في الموصل منذ عام ٢٠٠٩

-العمل كطبيب اختصاصى بالامراض القلبية للاطفال في مركز الموصل لامراض القلب ٢٠١٤-٢٠١٤

-العمل كطبيب اختصاصى بالامراض القلبية للاطفال في مز الخنساء منذ ٢٠١٧

- النشاطات العلمية: تدريسي لمادة طب الأطفال في كلية طب الموصل ٢٠٠٦-٢٠٠٩ ثم في كلية طب نينوى منذ

- استاذ مساعد في مادة طب الاطفال في كلية طب نينوي منذ ٢٠٢٠
- -المشاركة في دورة لإسعافات الطفل بإشراف الكلية الملكية البريطانية-٢٠٠٧
- -المشاركة بعدد كبير من المؤتمرات والندوات العلمية كمحاضر ومستمع.-المشاركة بدورة تدريبية في اختصاص الامراض القلبية في اليابان لمدة شهرين عام ٢٠١٨

البحوث والمقالات المنشورة:

- ١- بحث بعنوان نقص الكالسيوم لدى حديثي الولادة مقدم للهيئة العراقية للاختصاصات الطبية للحصول على شهادة البورد
- ٢- بحث منشور بعنوان الإمراض السرطانية عند أطفال الموصل منشور في مجلة كلية طب الموصل ٢٠١٠
 - ٣- بحث منشور بعنوان استراتيجية استخدام عقار البار اسيتامول (اسيتامينوفين) في غلق القتوات الشريانية السالكة لدى الاطفال الخدج منشور في مجلة كلية طب بغداد ٢٠١٦
- ٤- بحث منشور بعنوان توسع جذر الشريان الابهري لدى الاطفال المصابين برباعية فالوت والغير المجرى لهم عملية. دراسة سريرية و بتصوير القلب بالايكو. متشور في مجلة كلية طب بغداد. ٢٠١٦
 - ٥- نشر حالة طبية نادرة بعنوان غلق فتحتين اذينيتين بالقسطرة عن طريق الوريد الوداجيز منشور في مجلة
 - Annal of pediatric cardiology 2013
- ٦- نشر حالة طبية نادرة بعنوان لاون كانونج ليفاين لطفلة بعمر ٤ سنوات مع اعتلال وارتجاع الصمام الثلاثي
 الشرف وتوسع القسم الايمن من القلب منشور في مجلة Neonatology and pediatric medicine
 - ٧- المشاركة في تاليف كتاب بعنوان الفسلجة العملية ٢٠١٥.
- ٨- بحث منشور بعنوان الامراض القلبية الخلقية وارتفاع ضغط الدم الرئوى لدى اطفال متلازمة داون متشور
 في مجلة كلية طب الموصل. ٢٠٢٠.
- ٩- بحث منشور بعنوان ارتفاع الضغط الشرياني الئوي نتيجة الامراض القبية الخلقية لدى الاطفال في محافظة نينوى منشور في مجلة P J M H S Vol. 14, NO. 1, JAN MAR 2020.
- ١- بحث منشور بعنوان (مقارنة إغلاق عيب الحاجز الأذيني عبر القسطرة بين الأطفال الذين يقل وزنهم عن
 - ١٥ كجم والأطفال الذين يتراوح وزنهم بين ١٥ إلى ٢٠ كجم). في مجلة القلب الإيرانية ٢٢ (٣)، ٣٣-٣٤.